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Protokół nr 5/2015 

z V sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 3 marca 2015 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście - mieszkańcy Dzielnicy.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 18 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył V sesję Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że wpłynął 

jeden wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały, przedłożonego 

w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniającego warunek określony w § 29 ust. 2 

Statutu Dzielnicy VII. Wniosek dotyczył projektu uchwały według druku nr 51. Członkowie 

Rady otrzymali projekt pocztą elektroniczną. Wobec braku innych zgłoszeń w sprawie zmian 

porządku obrad, przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

Projekt uchwały według druku nr 51 został wprowadzony do porządku obrad jednomyślnie – 

18 głosami za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 17 lutego 2015 roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 208/2/A, obr. 51 

Krowodrza, położonej przy ul. Korzeniaka w Krakowie (pismo znak; GS-01.6840.2.48. 

2014.BF z 11.02.2015) - projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 49). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 237/6, obr. 17 Krowodrza, 

położonej przy ul. Przegorzalskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.51.2014.BF 

z 11.02.2015) - projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 50). 

6. Projekt uchwały w sprawie konsultacji projektu uchwały Rady Miasta Krakowa 

w sprawie wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są zadania Dzielnic 

– projektodawca Zarząd (druk nr 51). 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 



Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z IV sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 17 lutego 2015 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Przed przystąpieniem do procedowania 4. punktu porządku obrad przewodniczący Szczęsny 

Filipiak udzielił głosu studentce Uniwersytetu Ekonomicznego, która zwróciła się do 

członków Rady o wypełnienie ankiety nt. oceny jakości współpracy władz Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z mieszkańcami, której wyniki posłużą jej przy pisaniu pracy. 

W trakcie procedowania 3. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

dzielnicy. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 208/2/A, obr. 51 

Krowodrza, położonej przy ul. Korzeniaka w Krakowie (pismo znak; GS-

01.6840.2.48.2014.BF z 11.02.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. 

W dyskusji udział wzięli Jan Dziura-Bartkiewicz i Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 208/2/A, obr. 51 Krowodrza, 

położonej przy ul. Korzeniaka w Krakowie (pismo znak; GS-01.6840.2.48.2014.BF 

z 11.02.2015) została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr V/47/2015). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 237/6, obr. 17 Krowodrza, 

położonej przy ul. Przegorzalskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.51.2014.BF 

z 11.02.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Witold Górny. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 237/6, obr. 17 Krowodrza, położonej 

przy ul. Przegorzalskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.51.2014.BF z 11.02.2015) 

została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr V/48/2015). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie konsultacji projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie 

wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są zadania Dzielnic zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Jerzy Milej i Marcin Kapusta. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę w brzmieniu: 

W § 5 słowo „pozytywnie” zastępuje się wyrazem „negatywnie”. 

Dotychczasowy tekst staje się ustępem pierwszym. 

Dodaje się ustęp drugi o następującej treści: Wnosi się o umieszczenie w wykazie, o którym 

mowa w ust. 1 następujących pozycji o ile nie będą ku temu stały na przeszkodzie 

obowiązujące przepisy: 

 KS „Zwierzyniecki”, ul. Na Błoniach 1, 

 KS „Juvenia”, ul. Na Błoniach 7, 

 KS „Nadwiślan”, ul. Kościuszki 16, 

 Kolejowy Klub Wodny 1929, ul. Księcia Józefa 24a, 



 kompleks boisk przy ul. Korzeniaka. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za. 

Uchwała w sprawie konsultacji projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie wykazu 

dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są zadania Dzielnic została podjęta 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr V/49/2015). 

Ad. 7. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że w dniu 5.03.2015 o godz. 10.00 w siedzibie Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu przy ul. Centralnej odbędzie się spotkanie na temat realizacji 

wniosku obywatelskiego „Ścieżka narciarstwa biegowego Nordic Walking od Salwatora 

do Dąbia wzdłuż Bulwarów”, na którą jest zaproszony również przedstawiciel Rady 

Dzielnicy VII, 

 zwrócił się do przewodniczących komisji merytorycznych o nadrobienie opóźnień 

w przygotowywaniu projektów odpowiedzi na pisma mieszkańców dekretowane do 

komisji oraz o pisanie i terminowe przekazywanie do sekretariatu projektów uchwał 

uchwalanych na posiedzeniach; stwierdził też, że spłynęła tylko połowa sprawozdań 

z działalności komisji w 2014., o które prosił Zarząd, 

 przypomniał harmonogram spotkań z mieszkańcami w sprawie dzielnicowego budżetu 

obywatelskiego i poprosił członków Rady zainteresowanych tym tematem o pozostanie po 

sesji. 

Jakub Markowski poinformował, że na najbliższym posiedzeniu Komisji Kultury, Informacji 

i Kontaktów z Mieszkańcami w dniu 11 marca br. o godz. 18.00 będzie omawiany temat 

tegorocznego Święta Dzielnicy i zaprosił zainteresowane osoby na posiedzenie, jak również 

poprosił o przekazywanie droga mailową propozycji w tym zakresie. 

Marcin Kapusta poinformował, że z posiadanych przez niego informacji wynika, że w okresie 

przed lipcem br. z inicjatywy Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego zostanie 

przeprowadzona renowacja mogiły osób zamordowanych w 1943 r., znajdująca się na 

Cmentarzu Salwatorskim. Zadał też pytanie odnośnie zakresu remontu ul. Dunin-Wąsowicza. 

Krzysztof Kwarciak zaapelował o zorganizowanie w miarę możliwości wizji lokalnej na 

ul. Dunin-Wąsowicza. Do propozycji ustosunkował się przewodniczący Szczęsny Filipiak. 

Przewodniczący komisji merytorycznych poinformowali o terminach najbliższych posiedzeń: 

Komisja Edukacji oraz Dzielnicowego Budżetu Obywatelskiego – 10.03.2015, godz. 18.30, 

Komisja Kultury Fizycznej, Sportu, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Współdziałania 

z Organizacjami Pozarządowymi – 12.03.2015, godz. 18.30, 

Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury – 12.03.2015, godz. 17.00, 

Komisja Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa i Zespół „Bezpieczny Kraków” – 

12.03.2015, godz. 17.30. 

Magdalena Mardyła zwróciła się do przewodniczących komisji o odpowiednio wczesne 

zgłaszanie terminów posiedzeń komisji do zamieszczenia na stronie internetowej oraz 

o bieżące monitorowanie informacji, jakie znajdują się na stronie. 

Mieszkanka dzielnicy zwróciła uwagę na obowiązujący wymóg poziomego wyznaczania 

miejsc parkingowych i zwróciła się do Rady Dzielnicy o dopilnowanie, aby przy planowaniu 

kolejnych remontów ulic ZIKiT uwzględniał to uwarunkowanie na etapie projektowania. 

Podkreśliła konieczność wyraźnego oddzielania chodnika od parkingu, celem uniknięcia 



rozjeżdżania przez samochody nowych bądź wyremontowanych chodników, jak to ma 

miejsce na przykład na ul. Komorowskiego. W tej kwestii głos zabrali również Szczęsny 

Filipiak i Krzysztof Kwarciak. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 18.43 zamknął sesję. 

  

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                               

 Szczęsny Filipiak 


